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Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91. §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a belügyminiszterhe z

„Mennyibe kerül a Ferencváros idegenbeli mérkőzéseinek rendőri birtosítása?” . címmel.

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr!

Személyesen voltam jelen tavaly augusztus 21-én Székesfehérváron a Videoton-Ferencváros,
október 24-én Debrecenben a DVSC-FTC, és november 20-án a Pápa-Ferencváros NBI-s
labdarúgó mérkőzéseken. Ami közös volt az eseményekben – mert kedvenc egyesűletem
változóan szerepelt – hogy a Magyar Rend őrség alakulatai olyan kiemelt számban végezte k
vele kapcsolatosan biztosítási tevékenységet, hogy azt gondolhatta az egyszeri szurkoló, hog y
Oszama bin-Laden tíz éve mégsem Afganisztán-hegyei között, hanem a Ferencváro s
táborában rejtőzködik, és a „dicsőséges” sünök elhárító alakulata most fog lecsapni rá!
Budapesttől kezdve az autópályán mentén végig rendőrök várakoztak a parkolókban ,
benzinkutakon, a stadion mellett pedig olyan számban és a modern tömegoszlatáshoz
szükséges felszereléssel voltak jelen egységek, hogy azt is lehetett volna gondolni, hog y
Magyarország a NATO tagságból fakadó együttműködési kötelezettségének a Ferencváros
mérkőzésein tesz eleget . Józan becslés alapján is esetenként nagyjából ezer fás rend őri
állományt mozgathatott meg az akció, arra tekintettel, hogy Pápán összesen 4000 néz ő
tekintette meg a mérkőzést, amiből ezer körül voltak fradisták, jókora túlzásnak, sokkal
inkább erődemonstrációnak tűnik a fejenkénti egy rendőr. Kérdezem Miniszter úrtól, hogy
említett mérkőzések, illetve az NBI őszi szezonja során összesen hány embert mozgatott meg
a rendőri állományból és mekkora költséget tett ki a Ferencváros vendégjátékának biztosítása?
Hány bűncselekmény, szabálysértést észleltek, hány elkövetőt állítottak elő? Szeretnék arra is
választ kapni, hogy a mérkőzések időpontjában hány rendőr teljesített szolgálatot Miskolcon ,
az Avas-lakótelepen, amely a beköltözött cigány családok miatt mára teljesen élhetetlenné



vált, az egykor űdőlőtelepnek számító Lyukóvölgyben, ahová állítólag a rendőrök sem merik
betenni a lábukat, és az ököljog lett az úr, vagy Ózdon, az indiai nyomortelepeket idéz ő
cigánytelep környékén? Mert a közrend helyreállítását els ősorban Kelet-Magyarországo n
kellett volna megkezdeni az ígért két hét alatt, az Újpest-Ferencváros mérkőzést leszámítva a
Fradi meccseken indokolatlan volt az ilyen fokú rend őri jelenlét.

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . január 31 .
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